
 

 

9 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2023. május 25-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  

 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Baranyi István  képviselő, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

  Mikula Katalin r. alezr. Pásztói Rendőrkapitányság, 

 Kis Károly r. alezr. Pásztói Rendőrkapitányság, 

  dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Bukovinszki Nikoletta jegyzőkönyvvezető. 

 

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

  Pintér Norbert   képviselő, 

Bangó Mihály  JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: 2 fő.  

 

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Pintér Norbert képviselő jelezte, hogy munkahelyi elfoglaltság 

miatt nem tud jelen lenni. Külön köszöntötte a Pásztói Rendőrkapitányság megjelent 

képviselőit, és a településünk lakóit. 

 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Beszámoló a község közbiztonságának helyzetéről 

 Előterjesztő: dr. Tari Szilvia r. ezredes kapitányságvezető 

 

2. Beszámoló a Balassi Bálint Megyei Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató 

Rendszerének 2022. évi munkájáról 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosítása – környezeti vizsgálattal kapcsolatos egyeztetés lezárása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosítása – partnerségi egyeztetés lezárása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 



 

 

 

5. Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosítása – véleményezési szakasz lezárása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

6. Törvényességi észrevétel elektronikus közzétételi kötelezettséggel kapcsolatban 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

7. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

8. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület támogatás iránti kérelme  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

9. Háziorvosi helyettesítés díjmódosítás iránti kérelem 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

10. Csatlakozás az Országgyűlés orosz-ukrán háború egyéves évfordulója kapcsán 

elfogadott békepárti határozatban foglaltakhoz 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

11. Egyebek 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ Beszámoló a község közbiztonságának helyzetéről 

 

Előterjesztő: Mikula Katalin r. alezredes 

 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont a beszámoló a község 

közbiztonságának helyzetéről. Mindenki megkapta a meghívóban szereplő anyagot. 

Megkérdezem a Pásztói Rendőrkapitányság részéről jelenlévőket, hogy kívánnak-e 

szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Mikula Katalin rendőr alezredes, Pásztói Rendőrkapitányság: Nagy tisztelettel 

köszöntök mindenkit, Mikula Katalin rendőr-alezredes vagyok a Pásztói 

Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának vezetője. Azzal kezdem, hogy a 

kapitányság vezető asszony üdvözletét adom át önöknek. Elnézést kér, hogy nem tud itt 

lenni egyéb szolgálati elfoglaltsága miatt. Néhány szóval kiegészíteném ezt a 

beszámolót, amit elküldtünk önöknek. Biztosan látták itt a számokból, aki áttekintette, 

ezt a beszámolót, hogy a 2022-es évben elég jelentős emelkedés volt a 

bűncselekmények számának tekintetében. Globálisan, Európában, Magyarországon és 

azon belül Nógrád megyében is növekedett a regisztrált bűncselekmények száma, 

növekedett a közterületen elkövetett bűncselekmények száma, növekedett a lopások 

száma. Ami jó hír, hogy a személy elleni bűncselekmények száma viszont Nógrád 

megyében is kifejezetten a Pásztói Rendőrkapitányság területén jelentősen csökkent. 

Mindemellett, hogy a bűncselekmények száma növekedett az eredményességi mutató 



 

 

 

felderítési mutatónk az viszont mondhatjuk, hogy az elmúlt néhány évben stagnál, tehát 

jónak mondható Nógrád megyében is és az országos átlaghoz képest is. Ami itt helyileg 

Jobbágyiban elmondható, hogy csökkent a testi sértések száma, csökkent a kiskorú 

veszélyeztetésének száma, csökkent a lakásbetörések száma és rablás sem történt a 

területen. A bűncselekmények után egy kicsit a szabálysértésekről, azokról 

szabálysértési eljárásokról, ahol tulajdonképpen a rendőrség csak egy előkészítő hatóság 

és a tulajdon elleni szabálysértések vagy az azonnal elzárásra sújtható szabálysértések 

tekintetében is emelkedés volt és Jobbágyi településen is emelkedés volt. Ezzel 

kapcsolatban viszont növekedett az eredményességi mutatónk és 67,86 %-ban sikerült 

az elkövetőket felelősségre vonnunk. Ebben az a jó, hogy akit egy ilyen szabálysértésen 

tetten tudunk érni azt azonnal be is tudjuk zárni, el tudjuk őt zárni minimum 72 órára 

majd, ezek után a Pásztói Járásbíróság most egy olyan tendenciát kezdett el folytatni, 

hogy 30 és 60 nap letöltendőt ad az elkövetőknek azonnal. Sokszor jobban örülünk neki, 

hogyha a kárérték az 50.000 Ft alatt van, mert akkor azonnal és hathatós intézkedés 

tudunk lefolytatni és tulajdonképpen az elkövető, akár 60 napon keresztül biztosan nem 

fogja keseríteni a településen lakók életét. A közlekedési balesetek tekintetében is én azt 

gondolom, jó hírrel szolgálhatok mivel halálos közúti közlekedési baleset nem volt a 

Pásztói Rendőrkapitányság illetékességi területén. Az ittasan elkövetett balesetek száma 

drasztikusan csökkent mindösszesen 3 db volt a kapitányság illetékességi területén. Ez 

nagyban köszönhető annak, hogy folyamatosan kint vagyunk a közterületen és nagyon-

nagyon nagy számú fokozott ellenőrzést folytatunk le, de szerintem önök is találkoztak 

ezzel itt Jobbágyi településen is. A sebességmérés is folyamatos Jobbágyi településen is 

és a Pásztói Rendőrkapitányság illetékességi területén is. Amire szeretném felhívni az 

önök figyelmét is, hogy a településen 2022-es évben nem volt bűn- és 

balesetmegelőzési előadás, amit szintén magas színvonalon folytat a Pásztói 

Rendőrkapitányság és mindenhová nagyon szívesen megyünk, ahonnan felkérést 

kapunk. Ezek az előadások a balesetmegelőzés tekintetében az egészen pici gyerekektől 

az idős korosztályig mindenkinek szólnak. Bűnmegelőzés tekintetében pedig kifejezett 

a kábítószer-elleni felvilágosítás és a vagyonvédelem az, amivel kapcsolatban nagyon jó 

előadásokat tudnánk hozni a településre, úgyhogy ez szerintem megfontolandó, hogy 

intézményekbe ilyen előadásokat, hogy esetleg tudjunk időpontot egyeztetni és tudunk 

jönni előadásokat tartani. Amit még el szeretnék mondani, hogy nagyon szépen 

köszönjük a segítő hozzáállásukat, a körzeti megbízotti irodát, amivel azt gondolom, 

hogy több időt tudunk itt tölteni az önök településén, mert a kollégák már itt is el tudják 

végezni azokat az adminisztratív feladatokat, amit eddig csak bent tudtak a Pásztói 

Rendőrkapitányság épületében, s ezáltal többet tudunk a településen tartózkodni. 

Köszönöm szépen a figyelmüket, ennyivel szerettem volna szóban kiegészíteni az 

írásbeli beszámolót. 

 

Schoblocher István polgármester: Köszönöm szépen a kiegészítést. Megkérdezem a 

képviselőket, hogy van-e az anyaghoz kapcsolódóan kérdésük, észrevételük vagy 

javaslatuk? Ha nincs én annyit szeretnék összefoglalóban elmondani, ahogy itt 

elhangzott én beszélek az intézményvezetőkkel, hogy éljünk az előadások adta 

lehetőséggel, illetve köszönöm szépen ezt az anyagot, tényleg egy tartalmas, 

táblázatokkal, diagramokkal kiegészítve. Jól bele lehet tekinteni a térségnek a 

közbiztonsági helyzetére. Sajnos én is azt tapasztaltam, hogy vannak olyan mutatók, 

amelyek romlottak. Másik olyan dolog itt a kábítószerrel kapcsolatos problémák, ami 

azt hiszem az egész országot érinti. Én úgy gondolom, hogy több hangsúlyt kell fektetni 

a közeljövőben, illetve mindig azt mondom, hogy az a jó dolog, hogy ha a körzeti 

megbízott minél több időt tud a településen eltölteni. Pontosan ezért biztosítottuk azt a 



 

 

 

kis irodahelyiséget is, hogy ők itt olyan dolgokat el tudnak intézni, amiért nem kell 

mondjuk bemenni a Pásztói Rendőrkapitányságra. Én ezt egy jó dolognak tartom, illetve 

azt is el kell, hogy mondjam, hogy bármikor, ha segítséget kellett kérni, tehát itt 

szeretném megköszönni a körzeti megbízottaknak is a munkáját, mert tényleg nagyon 

pozitívan állnak hozzá dolgokhoz, illetve szeretném megköszönni az egész 

kapitányságnak hiszen bármiféle egyéb olyan probléma vagy olyan jelzések érkeznek a 

település lakóitól, amiket én tudok továbbítani azt minden esetben továbbítom a 

kapitányság vezetőjének. Még egyszer szeretném megköszönni a munkájukat, ehhez 

kívánok jó egészséget és bízom benne, hogy ez a jó munka a továbbiakban is fog majd 

kitartani. Azt el kell mondanom, hogy mindig van mit javítani, hiszen arra törekszünk, 

hogy ezeket a problémákat megoldjuk, úgyhogy még egyszer köszönöm szépen a 

Pásztói Rendőrkapitányság munkáját. Megkérdezem képviselőtársaimat, hogy van-e 

valami észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a község közbiztonságának 

helyzetéről szóló beszámolót. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

44/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Rendőrkapitányság 

Beszámoló Pásztó és vonzáskörzetének 2022. évi közbiztonsági helyzetéről Jobbágyi 

község tendenciáira figyelemmel című beszámolóját megismerte és elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

Mikula Katalin rendőr alezredes és Kis Károly rendőr alezredes távozott az ülésről.  

 

 

2./ Beszámoló a Balassi Bálint Megyei Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató 

Rendszerének 2022. évi munkájáról 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Ezt az anyagot is mindenki megkapta, ami szintén 

egy részletes anyag, amely nem csak Jobbágyit érinti, hiszen a teljes KSZR kapcsolatos 

munkát tartalmazza. Jobbágyi is szerepel természetesen az egyik táblázatban, amelyben 

jól látható, hogy egy teljeskörűen feltárt állománnyal rendelkező könyvtár van a 

településünkön. A fiatalok igénybe veszik a könyvtárat, vannak különböző programok is 

szerintem ez is fontos a település életében. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Balassi Bálint Megyei 

Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszerének 2022. évi munkájáról szóló 

beszámolót. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

45/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Balassi Bálint Megyei 

Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató rendszerének 2022. évi munkájáról szóló 

beszámolót megtárgyalta és elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

 

3./ Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosítása – környezeti vizsgálattal kapcsolatos egyeztetés lezárása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta a határozati javaslatot, illetve az 

előterjesztésben szerepel, hogy itt miről is van szó. A múltkori testületi ülésen 

beszéltünk a kerékpárúttal kapcsolatban, úgyhogy majd az egyebek napirendi 

pontokban még erre vissza fogok térni, a tájékoztatás a település honlapján is 

megtalálható volt. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi község Zagyva 

völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési eszközök módosítása – környezeti 

vizsgálattal kapcsolatos egyeztetés lezárásáról szóló határozati javaslatot. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

46/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a településrendezési eszközök 

módosításával kapcsolatban az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról 

szóló 2/2005. (I. 11.) Korm. rendeletben foglaltak alapján a környezet védelméért 

felelős közigazgatási szervek tárgyi vonatkozású véleményeinek figyelembevételével - 

kinyilvánítja, hogy környezeti vizsgálat lefolytatását nem tartja szükségesnek. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 



 

 

 

4./ Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosítása – partnerségi egyeztetés lezárása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az előterjesztés alapján a partnerségi egyeztetés 

megtörtént, vélemény nem érkezett. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés vagy észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi község Zagyva 

völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési eszközök módosítása – partnerségi 

egyeztetés lezárásáról szóló határozati javaslatot. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

47/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a településrendezési eszközök 

módosítási eljárása során - az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. 

évi LXXVIII. törvény, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának 

rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. 

(VII. 15.) Korm. rendelet és a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a 

településképi rendelet készítésével és módosításával összefüggő helyi partnerégi 

egyeztetés szabályairól szóló 5/2023. (III. 17.) önkormányzati rendelet szerinti – a 

partnerségi véleményezést lefolytatta. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy az egyeztetés 

során a településrendezési eszközök módosításával kapcsolatos vélemény, észrevétel 

nem érkezett. 

A képviselő-testület a partnerségi egyeztetési eljárást lezárja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

5./ Jobbágyi község Zagyva völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési 

eszközök módosítása – véleményezési szakasz lezárása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A településrendezési tervmódosítás véleményezési 

szakaszát a képviselő-testületnek határozattal kell lezárnia. Ezzel kapcsolatban van-e 

valami kérdés vagy észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi község Zagyva 

völgyi kerékpárúttal kapcsolatos településrendezési eszközök módosítása – 

véleményezési szakasz lezárásáról szóló határozati javaslatot. 



 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

48/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 

véleményezési szakaszban vélemény nem érkezett. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a településrendezési eszközök 

módosítási eljárása során, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának 

rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. 

(VII. 15.) Korm. rendelet alapján a véleményezési szakaszt lezárja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6./ Törvényességi észrevétel elektronikus közzétételi kötelezettséggel kapcsolatban 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A Nógrád Vármegyei Kormányhivatal Törvényességi 

Felügyeleti Osztálya a hozzá érkezett bejelentés alapján törvényességi felhívással élt és 

meg határozta, hogy 2023. június 8-i határidővel kell a honlapon szerepelnie a testületi 

jegyzőkönyveknek. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés vagy észrevétel? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Nekem csak egy olyan technikai kérdésem van, 

hogy most gyakorlatban, hogy működik? Régebben tudom, hogy egy külsős fél tudta a 

honlapot kezelni. Ez most is így van, vagy házon belül van megoldva? 

 

Schoblocher István polgármester: Igen, vállalkozó kezeli továbbra is a honlapot és az 

információkat pedig mi adjuk meg nekik. Szavazásra bocsátotta a törvényességi 

észrevétel elektronikus közzétételi kötelezettséggel kapcsolatos határozati javaslatot. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

49/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nógrád Vármegyei 

Kormányhivatal Törvényességi Felügyeleti Osztály NO/TFO/103-12/2023. iktatószámú 

törvényességi felhívást megismerte, az abban foglaltakat elfogadja. A képviselő-

testületi jegyzőkönyvek honlapon történő közzétételéről a megadott határidőn belül 

intézkedik. 

 

Határidő: 2023. június 8. 

Felelős: Schoblocher István polgármester, dr. Tóth Renáta jegyző 

 

 

7./ Jobbágyi Szabadidősport Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Ezt is szintén mindenki megkapta, az anyagban 

részletesen benne van az, hogy milyen felhasználások történtek a 2022-es évben. Ezzel 

kapcsolatban van-e kérdés vagy észrevétel?  

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Mint az Egyesület elnöke a szavazásban nem 

kívánok részt venni, érintettség miatt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdése alapján Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester személye érintettségnek 

bejelentésével kapcsolatban döntött, hogy a személyes érintettség tényét elfogadva a 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármestert a határozathozatalból kizárja. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület 2022. évi támogatásának elszámolásáról szóló beszámolót. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

50/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület részére 2022. évben nyújtott támogatás felhasználásáról szóló beszámolóját 

elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

8./ Jobbágyi Szabadidősport Egyesület támogatás iránti kérelme 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A múltkor tárgyaltuk a társadalmi szervezeteknek a 

támogatásával kapcsolatos előterjesztést, akkor a testület elfogadta a nyugdíjasklubnak, 

illetve a daloskörnek a támogatását. Akkor is említettem, hogy összesen 700 ezer Ft 

van, ami költségvetésben elő van irányozva erre a támogatási lehetőségre. A 

beadványban szerepel, hogy 200.000 Ft működési támogatást szeretne kérni 2023. évre 

az egyesület. Ezzel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Mint az Egyesület elnöke a szavazásban nem 

kívánok részt venni, érintettség miatt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdése alapján Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester személye érintettségnek 

bejelentésével kapcsolatban döntött, hogy a személyes érintettség tényét elfogadva a 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármestert a határozathozatalból kizárja. 

 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyet azzal, hogy a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület 2023. évben 200 ezer Ft támogatásban részesüljön, kérem kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

51/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesületének támogatási kérelmét megtárgyalta és a 2023. évi költségvetésében 

meghatározott civil szervezetek működési támogatása keretből az Egyesület 2023. évi 

működési költségeihez 200 ezer Ft támogatást biztosít. 

 

Határidő: 2023. június 30. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

9./ Háziorvosi helyettesítés díjmódosítás iránti kérelem 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Egy részletes anyagot kaptak a képviselők, amelyben 

szerepel az, hogy július 1-jétől milyen finanszírozásban tudjuk megoldani a háziorvosi 

tevékenységhez kapcsolódó feladatokat. Itt szerepel, hogy milyen bevételeket kapunk 

havonkénti bontásban az államtól, illetve szerepel, hogy milyen kiadások vannak, 

valamint az, hogy júliustól ez hogyan változna. Azt említettem már múltkor is, hogy 

sajnos a költségvetésünk elég szűkös és ehhez a tevékenységhez bizonyos formában az 

önkormányzatnak hozzá kell járulni. A doktornő 85.000 Ft/nap összeg meghatározását 

kezdeményezte. Én úgy gondolom, hogy az infláció mindenkit érint ezért, valamilyen 

formában támogassuk a doktornő kérelmét, viszont itt is figyelembe kell venni a 

spórolást, hogy így fogalmazzak, ezért én azt javaslom, hogy 80.000 Ft-ban állapítsuk 

meg július 1- jétől a doktornő díjazását. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 

 

Baranyi István képviselő: Ezzel kapcsolatban azt szeretném kérdezni a polgármester 

úrtól, hogy abba vannak-e már előre lepések, hogy a Kerekes Andreának legyen egy 

helyettese vagy pedig legyen egy kolléganője, mert hogyha esetleg az valamilyen 

betegség miatt nincs, vagy szabadságra akar menni, akkor ezt, hogy lehet megoldani? 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudok mondani ezzel kapcsolatban, hogy a 

doktornővel egyeztettem és a jelenlegi információk szerint ő azt mondta, hogy neki elég 

egy asszisztens. Nagyon sok helyen egy asszisztens van. Ezt megbeszéltem Kerekes 

Andreával is, ő ezt vállalja, illetve a doktornőnek említettem a helyettesítést is, úgyhogy 

ez is megoldódni látszik, mégpedig olyan formában, hogy az ő asszisztense fog 

helyettesíteni, hogy ha bármiféle probléma van. A doktornő vállalja azt, hogy 

valahonnan, ha véletlenül, mert bármi előfordulhat, hogy mind a két asszisztens távol 

van, akkor meg lesz oldva az asszisztenseknek a helyettesítése. 

 

Baranyi István képviselő: És még annyit szeretnék kérdezni ezzel kapcsolatban, hogy az 

önkormányzatnak mennyibe kerül, milyen támogatást kap az államtól például, hogy 



 

 

 

most 80.000 Ft/nap lesz a doktornőnek, amikor itt van és az asszisztens pénzét az állam 

mivel egészíti ki, tehát magyarul mennyi támogatást kap az önkormányzat az államtól? 

 

Schoblocher István polgármester: Az előterjesztésben le van írva, és jól láthatóak a 

bevételek. Egy hónapban 2.185.784 Ft-ot kapunk, amiben már szerepel a július 1-jétől 

hatályos 18 %-os béremelés, ami az asszisztenst fogja érinteni. Aki egyet azzal, hogy a 

háziorvosi helyettesítés díját 80.000 Ft/nap összegre emeljük, kérem kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

52/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a háziorvosi 

feladatellátás megbízásának díjának módosításához kapcsolódó előterjesztést és az 

alábbi határozatot hozza: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a feladat-ellátási szerződést 2023. 

július 1-jei hatállyal módosítja.  

A feladat-ellátásért fizetendő megbízási díjat 80.000 Ft/nap összegben állapítja meg. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

10./ Csatlakozás az Országgyűlés orosz-ukrán háború egyéves évfordulója kapcsán 

elfogadott békepárti határozatban foglaltakhoz 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az anyagot. Ezzel kapcsolatban 

annyit tudok mondani, hogy Szita Károly Kaposvár Megyei Jogú Város polgármestere 

kezdeményezte ezt a kérést. A kiadott anyagban benne volt, hogy ezt az Országgyűlés is 

elfogadta. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés vagy észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyet ért azzal, ami a határozati javaslatban is 

szerepel, hogy nemet mondd a háborúra és szorgalmazza a mielőbb békekötést kérem, 

hogy kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

53/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy csatlakozik 

az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023. (III. 31.) OGY 



 

 

 

határozathoz, az abban foglaltakkal egyetért, határozott nemet mond a háborúra, és 

szorgalmazza a mielőbbi békekötés. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

11./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” közbeszerzési eljárás – 

ajánlattevő kizárása 

 

Schoblocher István polgármester: Múltkor beszéltünk, illetve szavaztunk az 

Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése tárgyú közbeszerzési eljárás 

elindításával kapcsolatban. Jelenleg annyit tudok mondani, hogy hat pályázat érkezett 

be a közbeszerző által kiírt közbeszerzési eljárásra, amiből egy cég a Valid Gate Kft. 

ajánlata nem érvényes. Ezt azért nem tudtuk kiküldeni, mert ez egy mai információ. A 

lényeg az, hogy említettem az ajánlat nem érvényes, ezt a bizottság meg is állapította 

csak ilyenkor kell hozni egy határozatot is. Kérte a képviselők hozzászólását. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyet ért azzal, hogy a Valid Gate Kft. ajánlata 

érvénytelen kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

54/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint Döntéshozó testület 

megállapítja, hogy az „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” tárgyú a 

Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pont szerinti nyílt közbeszerzési eljárásban a Valid Gate 

Kft. (1139 Budapest, Röppentyű utca 53.) ajánlata érvénytelen, az ajánlata nem felel 

meg a felhívásban meghatározott feltételeknek. Az ajánlata nem érvényes. Az ajánlata a 

Kbt. 73. § (1) bekezdés e) pontja szerint érvénytelen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

b.) Képviselő-testületi ülések videófelvételeinek közzététele iránti kérelem 

 

Schoblocher István polgármester: Érkezett egy beadvány Bangó Ádám jobbágyi lakos 

részéről. Felolvasta a kérelmet. 

Tisztelt Polgármester Úr, Bizottsági elnökök és Testületi tagok!  

Azzal a tiszteletteljes kéréssel fordulnék Önökhöz, hogy a tájékoztatási kötelezettségük 

hatékonyabbá tétele érdekében tegyék lehetővé, hogy a testületi ülések videofelvétel 



 

 

 

formájában internetes felületen megtekinthetők legyenek. Ezt a kérelmet a soron 

következő ülésen vitassák meg. Nagy igénye van az érdeklődőknek az itt elhangzottakra, 

erre bizonyság az általam készített élő videók magas nézettsége (egy-egy alkalommal 

800-1000 megtekintés regisztrálok), melynek zöme helyi lakos. Bízom abban, hogy 

kérésem meghallgatásra és megoldásra talál. 

Én a saját véleményemet mondom el természetesen, én ezt a 800-1000 megtekintést, - 

mert megtekintésnek számít az is, ha valaki csak belenéz – soknak találom. Köszönjük, 

hogy maga gondoskodik róla és megteszi azt, hogy minden képviselő-testületi ülésen itt 

van és élő videó formájában hozzá is tudnak szólni az állampolgárok. Ahogy említettem 

már itt a mai testületi ülésen is, hogy a költségvetési helyzete az önkormányzatnak 

olyan, hogy nagyon meg kell fontolni, hogy mire költjük. Gazdálkodnunk kell 

hatékonyan és takarékosan. Egy nagyvárosban én is el tudom képzelni, hogy vannak élő 

videófelvételek, meg fel is lehet rakni az internetre, de ennek is bizonyos 

költségvonzata van, úgyhogy ez az én saját véleményem. Várom a képviselők 

véleményét is ezzel kapcsolatban. 

 

Maczák Tímea képviselő: Én ehhez kapcsolatban csak annyit szeretnék elmondani, 

hogy a jegyzőkönyvek a honlapon elvileg fent vannak, tehát ugye azt bárki megnézheti 

elvileg elolvashatja, ha szeretné, illetve bárkinek a nyílt testületi üléseken lehetősége 

van itt lenni, és akár hozzászólni is a témákhoz. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Én úgy vagyok vele, hogy szerintem ez könnyen 

megvalósítható és akárki megvalósíthatja tehát ezt meg lehet csinálni, nem telefonon is 

szerintem nyugodtan. Nem hiszem, hogy erről szavaznunk kell. Ez egy szabadon 

felvehető dolog, de majd beszéljünk még róla és akár megvalósítható magánjellegű 

kivitelezésbe is. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Én csak annyit tennék hozzá, hogy igen is van rá 

igény maga a csoportban nekem ki mutatja, hogy hányan nézik végig, illetve hányan 

nézik nem végig. A nézettség általában 800-1000 között van. Az, hogy most néha jövök 

és csinálok ilyen felvételt az nem olyan szintű, mert a hang sem olyan jó. Egy 

videókamera 50.000 Ft. Vannak olyan lakosok is, akik mondjuk eljönnének, de nem 

tehetik meg mert dolgoznak ezért később vissza tudják nézni. 

 

Schoblocher István polgármester: Jó, köszönöm szépen az észrevételét. A hanggal 

kapcsolatban csak annyit tudok mondani, hogy a mikrofon a jegyzőkönyv pontos 

vezetése miatt van itt. Én azt mondom, ahogy itt is elhangzott, ha valaki akarja 

nyugodtan idejöhet, fel lehet venni. Én úgy gondolom, hogy ez a probléma nem 

probléma, hiszen maga is meg tudja oldani. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Nem probléma, de elég sok falu alkalmazza. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki gazdag az meg teheti, én is megtenném, nekem is 

volt sok elképzelésem, amikor polgármester lettem aztán rájöttem, hogy ennek a felét se 

tudom megvalósítani, úgyhogy ezzel kapcsolatban ennyit szeretnék mondani.  

 

 

c.) Kis Renáta településnévhasználattal kapcsolatos kérelme 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Következő beadvány Kis Renáta jobbágyi lakostól 

érkezett. Felolvasta a kérelmet. 

Tisztelt Jobbágyi Község Önkormányzata! Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Jegyző 

Asszony! Azzal a kéréssel fordulok Önökhöz, hogy Jobbágyi névhasználatát 

engedélyezzék egy dekorációs elemhez, ami turisztikai látványosságként lenne 

elhelyezve a hegy alatti részen.  

A turisztikai látványosság leírása: 3 boroshordó virágládaként lehelyezve és elé egy 

teknő, melynek belsejében Jobbágyi felirat díszítve palóc motívumokkal. 

Itt az a lényeg, hogy a Jobbágy feliratot szeretnék használni, ehhez viszont képviselő-

testületi határozat kell. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés vagy észrevétel? 

 

Baranyi István képviselő: Én személy szerint örülök ennek nagyon, mert az ilyeneket 

értékelni kell, amikor valaki nem rombolja a falut, hanem díszíti és tesz is érte és még 

ráadásul anyagi vonzata sincs az önkormányzat felé. Én ezt csak örömmel tudom 

fogadni. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Jobbágyi nevet használják, 

kérem kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

55/2023. (V. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kis Renáta Jobbágyi Losonci út 

30-34. szám alatti lakos kérelemére az ingatlanán elhelyezendő turisztikai elemen a 

„Jobbágyi” településnév használatát engedélyezi. 

A településnév jogszerű felhasználásáért a kérelmező a felelős. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

d.) Tájékoztatások, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: A csapadékelvezetéssel kapcsolatba szeretném 

elmondani, hogy megvalósult négy utcába is. Az Ady Endre útnak ma volt a műszaki 

átadása, aki járt arra az biztos látta. Én örültem neki megmondom őszintén, biztos, aki 

ott lakik, az lehet, hogy nem örül mindennek, de rögtön mikor elkészült én végig 

mentem autóval. Én azt mondom, hogy a kivitelező nagyon szép és jó munkát végzett. 

Bízom benne, hogy mindenki jó egészséggel fogja használni, és nem száguldozni fog 

azon az úton. Mondjuk nem olyan lakók laknak ott, akik erre hajlamosak lennének. 

A másik ilyen pályázat az energetikai pályázat, amelynek a közbeszerzése jelenleg 

folyamatban van. A legközelebbi testületi ülésen már be tudok számolni arról, hogy ki 

lesz a nyertes pályázat. 

A kerékpárúttal kapcsolatos dolog, ma kaptam meg a kiviteli terveket, illetve most már 

településrendezéssel kapcsolatos dolgokat is megszavaztuk. A közeljövőben tehát két 

héten belül megtörténik majd a beszerzés is, hogy ki fogja a közbeszerzést 

lebonyolítani, hiszen ez egy kb. 700 millió Ft-os projekt. Amire viszont én sem 

gondoltam megmondom őszintén, hogy még lehet, hogy ebben a ciklusban meg is 



 

 

 

valósulhat. Most olyan stádiumban vannak az előkészítések, hogy elképzelhető, jövőre 

meg fog valósulni, ennek megmondom őszintén, nagyon örülnék. 

A következő dolog, hogy szombaton gyereknapot fogunk tartani majd itt az udvarban. 

Aki tud majd jönni segíteni, nagyon szívesen látjuk. Bízom benne, hogy gyerekek jól 

fogják magukat érezni hiszen itt már volt egyszer egy gyermek napunk akkor is jó volt. 

Ahogy a plakáton is szerepel különböző játékokat fogunk majd idehozni. 

Az elmúlt időszakban volt a Héhalomban megrendezésre kerülő Böllér BL. Én 

szeretném megköszönni a képviselők hozzájárulásait, hiszen ezt a képviselő-testület 

saját pénzéből valósította meg. Készítettem is egy táblázatot, amit, ha a képviselő-

testület tagjai hozzájárulnak felolvasnám, hogy ki milyen formában járult hozzá.  

Nem volt olcsó megmondom őszintén, hiszen nagyon sok olyan dolgot be kellett 

szerezni, ami elengedhetetlen volt. Ezek a kiadások többek között nevezési díjak, 

különböző belépők, gázpalackok, élelmiszerek, fűszerek, tányérok, poharak, terítő, 

utazás, kenyér stb. A számlák ott vannak nálam. Annyit tudok mondani, hogy ami 

bevételünk volt az pont azt fedezte, amit plusz igényként megrendeltünk. 

Az összköltség 413.914 Ft volt, ebből a képviselők az alábbi összegben finanszírozták 

ezt a rendezvényt: 

Sebők-Haász Mária 20.000 Ft, 

Sándorné Szentkúti Anita 40.000 Ft, 

Kiss Krisztián Zsolt 50.000 Ft, 

Maczák Tímea  70.000 Ft, 

Jegesné Gyetvai Renáta 32.000 Ft, 

Hegedüs Zsolt Tamás 74.480 Ft, 

ő az anyagi támogatás mellett személyszállítást is vállalt, 

Pintér Norbert a szállítást végezte az is költség volt csak ebbe a táblázatba nem szerepel. 

Ő fuvarozta oda azokat az eszközöket, illetve segített a szétszedésben és összerakásban 

is. A különbözetet, 127.434 Ft-ot én finanszíroztam. Szeretném megköszönni a 

közmunkásoknak is, akik munkaidőn kívül, vasárnap is ott voltak és segítettek 

visszahozni mindent ide a faluházba, illetve a többi helyszínre. Meg egyszer köszönöm 

mindenkinek az anyagi, illetve az egyéb hozzájárulását.  

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Annyit hozzá tennék a jegyzőkönyvekhez, hogy 

elviekben fel kéne, hogy legyen töltve az oldalra. Ezzel kapcsolatban én írtam egy 

levelet március 11-én jegyző asszonynak, hogy nincsennek feltöltve a jegyzőkönyvek 

2022. óta. Választ nem kaptam a jegyzőasszonytól, aztán írtam levelet a törvényességi 

osztálynak és ők küldték a felszólítást, hogy tessék pótolni, amit kell. Amire kaptam 

jegyző asszonytól választ, hogy elkezdték a pótlás, a 2022. év fel is van töltve és 2023. 

évi ülésterv is, amit köszönök szépen. El lehetne olvasni, ha fent lenne. 

Még egy kérdésem, ha lehetne esetleg. Volt a Környezetvédelmi Hatóságnál egy 

bejelentés, ami alapján önöknél egy hatósági kivizsgálást indítottak. Ezzel kapcsolatban 

van már valamilyen információ? 

 

Schoblocher István polgármester: Lezárult, ennyit tudok mondani. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Lenne egy olyan kérdésem, hogy én is adtam be egy 

levelet a hivatalhoz április 28-án és már kellett volna, hogy jöjjön a válasz, de még nem 

jött. Akkor volt olyan is, hogy január 30-án adtam be levelet és arra sem kaptam választ. 

Azt szeretném megkérdezni, hogy ez miért van? 

 



 

 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Meg fogja kapni a választ. Nem csak az Ön ügyei vannak 

higgye el. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Ennek van szerintem egy hivatalos módja, amit be 

kellene tartani. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Igen, sok mindent be kellene tartani. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Még az alpolgármestertől kérdeznék, ha szabad. 

Ugye van Önnek a Sportegyesület és azt szeretném megkérdezni, hogy hogy lehet ehhez 

az egyesülethez csatlakozni? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Attól függ, hogy milyen sportágban?  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Ezt azért kérdezem mert Jobbágyin elég sok horgász 

van, elég sokan járnak versenyre és ez által a falunak a hírét is viszik, mert elég jó 

eredményeket szoktak elérni. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Keressenek meg, megvan a módja, be kell adni és 

elnökség dönt róla. Ha elfogadja alapszabályt és mindent, akkor nincs akadálya, persze 

megbeszéljük, hogy ugye mi a működésnek a módja és feltétele. Mi az, amit vár attól, 

hogy egyesületi tag lesz, mi az, amit nyújtani tudunk. Megbeszélés kérdése, meg kell 

keresni engem. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Ha úgy adódik akkor támogatná is ezeket? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Én vagy az egyesület? 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Az egyesület. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Az egyesület az keretein belül, ha tudja persze. 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Még egy kérdésem lenne. 2019-ban lett egy traktor 

véve amire előleg lett befizetve. A traktorra elméletileg be lett fizetve 6 millió Ft előleg. 

Az vissza került az önkormányzathoz vagy még mindig talonban van? 

 

Schoblocher István polgármester: Megbíztuk az ügyvédünket, de sajnos az a cég 

felszámolásra került, úgyhogy sajnos azt az összeget azt már nem valószínű, hogy 

vissza fogjuk kapni. 

 

Maczák Tímea képviselő: Nekem a szennyvízzel kapcsolatban lenne még egy 

kérdésem, hogy a csatorna használati díj várhatóan mikortól kerül bevezetésre a 

településen? 

 

Schoblocher István polgármester: Információim szerint már megvan a díj. Úgy néz ki, 

hogy jövő hónapban valószínű már fogjuk kapni a díjról kiállított számlát. Most nem 

akarok pontos számot sem mondani, de már dolgoznak rajta. Az ÉRV Zrt. térségi 

vezetője tájékoztatása szerint már megvan a hatósági ár és dolgoznak rajta, valamint 

küldik majd a számlákat, hogy mennyit kell majd fizetni. Ennyit tudok ezzel 

kapcsolatban mondani. 



 

 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Még egy gyors kérdésem lenne. A Petőfi úton, amit 

megcsináltatott árkot ott a nem tudom hányas szám alatt, gondolom tudja, hogy miről 

beszélek. Na most, hogy ott meg lett csinálva elég sok pénz rá lett költve akkor azt 

miért nem tartják karban? 

 

Schoblocher István polgármester: Hát tisztítjuk most is folyamatosan. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Hát az nem úgy néz ki. 

 

Schoblocher István polgármester: Ennyi eső után örülök, hogy le tudjuk vágni a füvet. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Én ma hívtam Kiss Krisztiánt evégett, hogy 

közmunkások magánházaknál vágják a füvet, holott ott is vághatnák. 

 

Schoblocher István polgármester: Maradjunk annyiban elmondom a történetet, hogy 

tudjon róla. Reggel pont beszélgettünk a fűvágásról, nagyon vizes meg, hogy megkora. 

Erre mondta Turmezei Zsolt, hogy hát nála is milyen magas. Akkor már meg volt 

beszélve, hogy mennek oda ki a sarokra, ahol van az a romos épület mert mindig 

levágjuk ott a füvet. Erre mondta Rácz Gergő, hogy hát akkor lecsapjuk mi is a 

bejáratnál. Ehhez hozzájárultam, ennyi volt, semmi több. Folyamatosan megyünk, amit 

tudunk megcsinálunk. Ahogy említettem a költségvetés nagyon szűkös, tehát nincs úgy, 

mint valamikor ezelőtt 3-4 éve, hogy külsős vállalkozót is tudtunk fogadni. Sajnos ez 

már nem működik. Megpróbáljuk önerőből megcsinálni azt viszont el kell fogadni, 

hogy sajnos van, ahol csúszunk, de be kell osztani azokat a területeket, amit meg tudunk 

csinálni. Türelmet kérek. Tudom, én sok olyan dolgot tudnék mondani, amit meg kell 

csinálni, higgye el nekem, csak anyagiak meg egyéb problémák vannak, ahogy ezt meg 

tudjuk oldani.  

 

Baranyi István képviselő: A régi Takarékszövetkezet körül, ami el lett bontva épület 

úgy beszéltünk róla, csak nem tudom, hogy megváltozott-e, mert én nem látom, hogy a 

kerítést ugyanazok csinálnák, akik lebontották a kerítést, mert a Balogh Jánost láttam 

ott, hogy ő csinálja. Ővelük fel lett bontva szerződés? 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudok mondani, hogy volt egy bontás, ami 

lezárult. Akkor még külön szavaztunk kértem is rá egy bizonyos összeget nem is 

keveset. A kerítésépítésre nem volt szerződés, így jövünk ki olcsóbban, hogy 

közmunkásokkal, illetve Balogh Jánossal végezzük el a munkát nem pedig külső céggel 

csináltatjuk. Először lefestjük a zártszelvényeket és utána Kis Krisztiánék meg fel 

fogják szerelni ezeket a lemezeket. Sajnos ez majd lehet, hogy a fű vágás rovására is fog 

menni, mert azt se lesz egy-két napos munka, hanem tovább tart. 

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: Én pedig a buszmegállós 

problémával kapcsolatban szeretnék szólni vagy valami megoldást találni rá. Tudom, 

hogy nagyon nehéz őket hazaküldeni, de valami, hogy legalább pad nem volna ott.  

 

Maczák Tímea képviselő: Már nincsen ott. 

 

Sándorné Szentkúti Anita: Akkor már történt valami jó, én ezt nem is láttam, mert 

tényleg megbotránkoztató ott a falu közepén. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudok ezzel kapcsolatban mondani, hogy így 

döntöttünk, megpróbáljuk ezt a megoldást. Eddig úgy néz ki, hogy célravezető volt. 

Sokan azt mondták, hogy hamarabb kellett volna ezt is el kell mondjam, de sajnos 

máshol is voltak gondok. A hétfői nap az elég zűrös volt, hogy így mondjam mert kint a 

21-es úton is össze volt törve a pad, azt is le kellett bontani mert az is balesetveszélyes 

volt. A testületi ülés előtt itt a rendőrkapitányság képviselőinek pont ezt mondtam el, 

hiszen sajnos nem egyszerű az életünk, bennünket vesznek elő, ami bizonyos 

szempontból érthető, de a megoldást én sem tudom. 

 

Maczák Tímea képviselő: Nagyon sok környező településen van már csomagautomata 

és szerintem ugye közel kétezer fős Jobbágyi lakosainak a száma is, és én támogatnám 

esetleg egy ilyen automatának a létesítését itt a településen. 

 

Schoblocher István polgármester: Engem megkerestek régebben az az igazság, csak én 

akkor nem találtam olyan helyet. Jó, hogy mondtad, mert azt elfelejtettem mondani, 

hogy itt a takaréknál hogyha elkészül, az első elképzelés az volt, hogy csinálunk egy 

parkolót, de aztán most más elképzelésünk van hiszen egy zöldterületet fogunk oda 

csinálni. A parkolás azt mondom, hogy megoldódott, tehát van rá lehetőség, lehet 

parkolni. Ott egy parkot alakítanánk ki, ami ott a faluközpontjában lehet, hogy jobban 

nézne ki mind egy parkoló. Akkor is gondolkoztam, hogy lehet oda is tenni majd. 

Ahogy említetted 1990-en vagyunk jelenleg ez a január 1-i állapot, 13-dik legnagyobb 

települése Nógrád megyének Jobbágyi, a városokat is beleértve. Én támogatom 

természetesen ezt a kezdeményezést. 

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 

 

 

 

 

 


